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Protokół Nr 14/11 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 21 września 2011 roku 

 

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2012.  

2. Sprawy różne.  

Proponowany porządek został przyjęty jednogłośnie.  

Ad.1.  

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby  wnioski do projektu budżetu podzielić 

tematycznie: oświata, służba zdrowia, sport i rekreacja. 

Wnioski dot. oświaty 

Radna Anna Ślęzak mówiła, że po wyjazdowym posiedzeniu Komisji na terenie naszej 

gminy odstaje szkoła w Koźlu, wystarczy przeprowadzić ogólną kosmetykę, pomalować na 

bardziej żywe kolory.  

Komisja wnioskuje o zabezpieczenie w projekcie budżetu M-G Stryków na rok 2012 

środków finansowych: 

 w Szkole Podstawowej w Koźlu: na wymianę grzejników C.O., wykonanie 

projektu budowy wielofunkcyjnego boiska sportowego oraz wymianę posadzki 

na korytarzach, 

 w Szkole Podstawowej w Dobrej na kontynuację budowy sali gimnastycznej przy 

szkole oraz rozpatrzyć możliwość budowy drogi p.poż.  

 Komisja widzi potrzebę budowy szkoły oraz sali gimnastycznej na terenie miasta 

Strykowa. 

 

 

Radny Bogdan Walczak także potwierdził, że Szkoła w Koźlu wypadła fatalnie. Radny pytał 

co jest tego powodem, czy dyrektor nie miał wystarczających środków, czy to są zaniedbania 

dyrektora. Drugim ważnym problemem w rejonie  Koźla jest brak opieki zdrowotnej. Nie 

byłoby chyba problemem wybudowanie ścianek działowych w świetlicy w Ciołku na 

potrzeby punktu lekarskiego. To byłaby większa potrzeba niż jedno grzybobranie w roku. 

Najważniejszym problemem w gminie jest brak Sali gimnastycznej w SP nr 1 w Strykowie. 

Trzeba powrócić do wcześniejszego wniosku Komisji.   

 

Przewodniczący Komisji przypomniał najważniejsze potrzeby sala gimnastyczna w SP nr 1  

w Strykowie, kontynuacja budowy Sali w Dobrej, elewacja szkoły w Niesułkowie. 

 

Radny Andrzej Pożarlik przypomniał koncepcje: budowa gimnazjum, przenieść SP nr 1, nie 

powinniśmy rozdrabniać się na elewacje, 280 dzieci nie ma sali gimnastycznej, nigdy w tej 

szkole sali nie było. Przyjmijmy jedną koncepcje.  
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Przewodniczący Komisji mówił, że pamiętamy o tej koncepcji, mamy ją na uwadze. 

 

Radny Bogdan Walczak powiedział, że bez debaty się nie obejdzie, jestem za wypowiedzią 

radnego Andrzeja Pożarlika, aby rozpocząć budowę szkoły.  

Radny Sławomir Źródło potwierdził, że tym sposobem rozwiążemy parę problemów. 

Przypomniał o potrzebie modernizacji sali gimnastycznej w Bratoszewicach.  

 

Radna Anna Ślęzak powiedziała, że na wszystko pieniędzy nie wystarczy, trzeba przyjąć 

taką koncepcje, która rozwiąże wiele problemów.  

Przewodniczący Rady Paweł Kasica potwierdził, że wszystkie wnioski są zasadne, ale 

przyszłoroczny budżet jest w zasadzie określony 5 mln. na obwodnicę, ośrodek zdrowia w 

Strykowie, kanalizacja w Swędowie. To musimy zagwarantować, to co zostanie będzie do 

rozdysponowania. Są jeszcze tzw. sztywne wydatki, np. związane z oświatą, po ich odliczeniu 

będzie wiadomo, czym możemy dysponować.  

 

Radny Andrzej Pożąrlik: zgadzam się, że mamy wydatki obligatoryjne, mieliśmy zapisaną 

inwestycje – kompleks sportowy, kolejne lata mijają, nic w tej sprawie nie robimy, przez 

ogródek weszła sala gimnastyczna w Niesułkowie, w końcu powinniśmy znaleźć jakieś środki 

na projekt tego kompleksu – np. zespół gimnazjalno-licealny plus sala widowiskowa, aby 

było jedno gimnazjum w gminie. Chce zaapelować, aby zaczęto mówić poważnie na temat 

tego projektu, bo gdyby był gotowy projekt, łatwiej byłoby pozyskać środki z zewnątrz. 

 

Radna Anna Ślęzak mówiła, że trzeba przyjąć jakąś koncepcje, czy budować szkolę, czy 

hale, czy dom kultury. Nie możemy budować sali przy SP nr 1, gdy chcemy budować 

kompleks.  

Radny Bogdan Walczak mówił, że w Strykowie nie ma inwestycji, która miałaby 

zagospodarować dzieci z całej gminy.  

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica przypomniał, że sala w Niesułkowie powstała dzięki 

inicjatywie rad sołeckich, jeśli jest inicjatywa na terenie miasta Strykowa, są 4 dzielnice, 

które mogą przeznaczyć odpis na projekt w kolejnych latach. Całe miasto mogłoby 

dofinansować wykonanie projektu.  

 

Radny Andrzej Pożarlik powiedział, że to jest inicjatywa ogólno gminna, nie tylko dla 

Strykowa.  

 

Przewodniczący Komisji przypomniał o przyjętym wniosku Komisji dot. budowy szkoły, 

wpłynął on do Burmistrza,. Nie rzucajmy się z motyką na słońce, nas na to nie stać. Ważne 

jest to, aby dzieci nie były krzywe i garbate. Interesują mnie boiska, sale, nie wielkie hale. 

Patrzmy na to wszystko realnie.  

Propozycja wniosku: sala i szkoła jest potrzebna w Strykowie jest dobra, ale także sala w 

Koźlu, w Dobrej w Bratoszewicach. Wielkie obiekty są na razie nie potrzebne.  

 

Wnioski dot. służby zdrowia 

 kontynuacja remontu przychodni zdrowia w Strykowie.  

 

Wnioski dot. rekreacji 

 kontynuacja zadania dot. zagospodarowania zalewu w Strykowie 
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Jeśli chodzi o punkt lekarski w Koźlu radny Andrzej Pożarlik mówił, że standardy są 

wysokie, ich nie przeskoczymy, czy zasadne jest utrzymanie tego punktu, tylko po to, aby na 

silę przyjeżdżał lekarz, a z receptą trzeba przyjechać do Strykowa.  

 

Radny Bogdan Walczak mówił, że nie jest za rozdrabnianiem, jedna a porządna inwestycja 

jest lepsza, mniejsze koszty utrzymania, utrzymanie każdej małej inwestycji pociąga za sobą 

większe koszty. Chciałbym doczekać czasów, kiedy przy każdej szkole będzie sala 

gimnastyczna, ośrodki wiejskie, świetlice, tylko kto to utrzyma.  

 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że po to walczyliśmy o ośrodki zdrowia, aby u nas 

zostały. Każdy kto przystąpi do przetargu musi zagwarantować, że te ośrodki będą istnieć. 

Jeśli chodzi o punkt lekarski w Koźlu to w takich warunkach nie będzie ośrodka, tam nie ma 

apteki. Róbmy wszystko, aby służba zdrowia, jako zadanie własne gminy była zapewniona. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił o potrzebnej infrastrukturze wokół ośrodka zdrowia, 

potrzebny jest pas postojowy przy ul. Kościuszki.  

 

Radny Sławomir Źródło poinformował, że przy zmianie Studium boisko w Dobieszkowie 

będzie przekształcone z przeznaczeniem na rekreację sportową. Radny poprosił o przekazanie 

środków na wyrównanie płyty boiska.  

 

Komisja wnioskuje o zabezpieczenie na wyrównanie działki gminnej w Dobieszkowie 

(boisko). 

Wnioski do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków Komisja przyjęła jednogłośnie. 

Ad. 2.  

Pani Anna Sasin sekretarz M-G Stryków zaprezentowała dwa projekty uchwał.   

Po zapoznaniu się,  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie: 

 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w 

Przedszkolu Samorządowym w Strykowie;  

 uchwalenia regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „MOJE 

BOISKO ORLIK 2012” w Strykowie z następującymi zmianami: w § 1 

wykreślić słowa „dzieci i młodzieży”, w § 12 dopisać pkt 4 o treści: „których 

stan wskazuje na spożycie alkoholu lub działanie innego środka 

odurzającego”. 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała E. Tomczak  

 

 

Przewodniczący Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  

Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  

 

 

          Józef Migdałek  

 


